
Zápis č. 2/2016 ze zasedání FV MČ Praha – Velká Chuchle
konaného dne 9.3.2016 v     budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle

Přítomni: Mgr.  Pavel Klán – předseda FV, Jiřina Hanlová,  Bc. Olga   Kuzníková (do
18:15hod.),  Pavla  Kozáková  -  členky  FV,  Stanislav  Fresl  -  starosta  (do
17:40hod.)

Omluveni: MUDr. Jaromír Piskáček– člen FV 

Zapisovatel: Ing. Lenka Svobodová – hlavní účetní ÚMČ
                                             
Jednání bylo zahájeno v 17,30 hodin a ukončeno v 18,30 hodin.

Program: 

1) Informace starosty – operativní leasing ŠKOFIN
2) Kontrola předložených vyúčtování dotací za r.2015
3) Návrh rozpočtových úprav 
4) Žádost TJ Sokol Chuchle o dotaci na r.2016
5) Vymalování chodby Klubového domu
6) Informace o finančním vypořádání dotací za r.2015
7) Žádost o dotaci na přístavbu ZŠ z rozpočtu MŠMT – spolufinancování 
8) Informace o přezkumu hospodaření za r.2015
9) Plán finančních kontrol na r.2016
10) Inventarizační zpráva za r.2015
11) Znalecký posudek na BD Starolázeňská 320 (opravy x prodej)
12) Prodloužení nájemní smlouvy se spol. FEMAT užitková litina, s.r.o. 

Bod 1) Informace starosty – operativní leasing ŠKOFIN

Starosta předložil členům výboru přehled variant (START, KOMPLET) operativního
leasingu od spol. ŠkoFIN s.r.o. s tím, že je dále možnost výběru mezi 1% a 5% spoluúčastí
k pojištění vozidla. Vzhledem k již ZMČ schválené měsíční splátce v max.výši 6tis.Kč navrhl
starosta  a  poté  i  členové  výboru  pronájem  vozidla  Fabia  Combi  Ambition  ve  variantě
KOMPLET s 5% spoluúčastí, kdy je měsíční splátka 5999Kč s tím, že by starosta vše vyřídil
u spol. FEMAT Radotín s.r.o. během tohoto měsíce.

V 17:40 hod. odešel z jednání výboru p. starosta.

Bod 2) Kontrola předložených vyúčtování dotací za r.2015
  

Ing. Svobodová informovala členy výboru, že s výjimkou SK Čechoslovan Chuchle
dodali všichni příjemci dotací do 31.1.2016 vyúčtování dotací z r. 2015 dle stanovených pod-
mínek ve veřejnoprávní smlouvě,   a to  vč.  Městské knihovny,  se kterou byla již v r.2014
uzavřena smlouva o poskytnutí  finančního příspěvku na dobu 3 let.  Členům výboru byly
všechny vyúčtování  předloženy k nahlédnutí  s tím,  že  v nich  nebyly zjištěny žádné nedo-
statky.



Ohledně SK Čechoslovan Chuchle - již 19.2.2016 uplynula náhradní lhůta pro dodání
vyúčtování stanovená v písemné výzvě z 3.2.2016. Dle veřejnoprávní smlouvy budou v přípa-
dě dodání vyúčtování do 15, resp. 30 kalend. dnů po uplynutí této náhradní lhůty uplatněny
vůči příjemci sankce (odvod ve výši 2%, resp. 5% z částky dotace). V případě dodání vy-
účtování po uplynutí této doby (tzn. po 20.3.2016), příp. nedodání vyúčtování je MČ povinna
dle zákona o rozpočt.pravidlech č. 250/2000 Sb. nařídit příjemci dotace odvod v plné výši,
tzn. vrácení celé dotace. SK Čechoslovan Chuchle byl na toto již e-mailem upozorněn, před-
seda FV rovněž znovu vyzve zástupce tohoto spolku k co nejrychlejšímu dodání vyúčtování.

Bod  3) Návrh rozpočtových úprav 

Ing. Svobodová předložila FV k projednání návrh rozpočtových úprav č.1/2016 – viz
příloha č.1, které se týkají zapojení dotací z rozpočtu HMP, a to 10mil.Kč na přístavbu ZŠ a
44tis. z odvodu VHP na sport (1/4 nezisk.organiz., 1/4 různé) a kulturu, školství, zdravotnic-
tví, sociální oblast (1/2). 

Finanční  výbor  jednomyslně  souhlasí  s     tímto  návrhem  a  doporučuje  ZMČ
předložený návrh rozpočtových úprav č.1/2016 schválit – viz příloha.

Ing. Svobodová dále informovala, že při schvalování rozpočtu na r.2016 bylo opo-
menuto pověřit starostu k provádění rozpočt. úprav v naléhavých případech, proto   členové
FV nyní doporučují ZMČ toto dodatečně schválit, a to v     této podobě:
„ZMČ pověřuje starostu MČ
prováděním nezbytných rozpočtových úprav v průběhu roku 2016 v případě přijetí a rea-
lizace účelově poskytnutých prostředků, výdajů k odvrácení škod, prevenci havárií, řešení
havárií a živelních pohrom, výdaje ve stavu nouze a další výdaje, kde může dojít ke ško-
dám z důvodu časového prodlení s tím, že na následujícím zasedání ZMČ budou tyto roz-
počtové úpravy předloženy na vědomí.“

Bod 4) Žádost TJ Sokol Chuchle o dotaci na r.2016

Na základě žádosti TJ Sokol Chuchle z 1.3.2016 o poskytnutí dotace na akce pro členy
TJ, veřejnost a provoz TJ v r. 2016 ve výši 10tis.Kč doporučují členové finančního výboru
ZMČ  schválit  poskytnutí  dotace  ve  výši  10.000Kč  spolku  TJ  Sokol  Chuchle,
IČ:71191852, Starochuchelská 96/2, Praha 5 na akce pro členy TJ, veřejnost a provoz TJ
a uzavření veřejnoprávní smlouvy.

Bod 5) Vymalování chodby Klubového domu

Na základě žádosti  pí.  Škeříkové (pracovnice pobočky Městské knihovny ve Velké
Chuchli)  o povolení a financování výmalby společné chodby v Klubovém domě ze strany
MČ, doporučují členové FV, aby stavební odbor ÚMČ toto ve spolupráci s pobočkou MK i
Rodinným centrem zajistil, a to dle varianty 1 návrhu žadatelky (výmalba dětmi z výtvarného
kroužku ZŠ za cca 2tis.Kč + příp.odměny pro děti a pí. Němcovou).

Bod 6) Informace o finančním vypořádání dotací za r.2015

Ing.  Svobodová  informovala  členy  výboru,  že  dne  1.3.2016  proběhlo  na  odboru
rozpočtu HMP za účasti p. starosty a p. tajemníka jednání o finančním vypořádání dotací za r.
2015 s tím, že MČ po projednání návrhu FV za r. 2015 v ZHMP v červnu 2016 odvede zpět



do  rozpočtu  HMP nevyčerpané  dotace  (526,-Kč  za  opravu  vozu  LIAZ a  1.021,98Kč  za
integraci žáků v MŠ) a dále doplatí 1.435,-Kč jako povinný odvod 25% z vybraných poplatků
za psa. Součástí projednání na odboru rozpočtu byla i žádost MČ o ponechání nevyčerpané
inv. dotace ve výši 8,726.789Kč na přístavbu ZŠ z r.2015 k využití na stejný účel v r.2016,
což bude předloženo k projednání a odsouhlasení RHMP. 

Bod 7) Žádost o dotaci na přístavbu ZŠ z rozpočtu MŠMT – spolufinancování 

Na  základě  žádosti  zastupitele  p.  Šimka  ohledně  již  podané  žádosti  o  dotaci  na
přístavbu ZŠ z rozpočtu  MŠMT v prosinci  2015 z „Programu 133 310 Rozvoj  výukových
kapacit  mateřských a  základních  škol  zřizovaných ÚSC“  doporučují  členové finančního
výboru  ZMČ schválit  závazek  MČ ke  spolufinancování  této  akce  z     vlastních  zdrojů
v     požadované min.výši 15% z     celkových nákladů (tj. dle žádosti 4,5mil.Kč). 

Pozn. Dle statutu HMP (vyhl.č.55/2000 Sb., §9 odst.3) je dále třeba požádat o písemný
souhlas RHMP s podanou žádostí vzhledem k tomu, že dotace ze státního rozpočtu určená
městské části je poskytována hlavnímu městu Praze. Hlavní město Praha dotaci poskytne po
jejím obdržení městské části. Podmínkou pro udělení souhlasu je soulad s rozpočtem městské
části a splnění povinností stanovených právními předpisy. Splnění těchto podmínek dokládá
městská část při podání žádosti o udělení předchozího písemného souhlasu.

Bod 8) Přezkum hospodaření za r.2015

Ing.  Svobodová  dále  členy  finančního  výboru  informovala  o  dílčím  přezkumu
hospodaření  MČ za  období  11/2015,  který  ve  dnech  25.-29.1.2016  provedly  kontrolorky
MHMP se závěrem, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky.

Bod 9) Plán finančních kontrol na r.2016

Ing. Svobodová předložila FV pro informaci starostou a tajemníkem ÚMČ schválený
plán finančních kontrol na r.2016, jehož součástí je i kontrola pokladních dokladů a pokladní
hotovosti prováděná výborem finančním s tím, že předseda výboru navrhl, že toto zajistí sám. 

Bod 10) Inventarizace za r.2015

Ing. Svobodová informovala členy FV o vyhotovení zprávy o inventarizaci majetku a
závazků MČ za r.2015, která bude předsedou ústřední inventarizační komise předložena ke
schválení  na  ZMČ.  Při  inventarizaci  za  r.2015  nebyly  zjištěny nedostatky.  Všechny DIK
porovnaly inventurní soupisy s účetním stavem a konstatovaly, že skutečný stav majetku a
závazků je shodný se stavem účetním. Požadované dokumenty k inventarizaci za r.2015 byly
již zaslány na příslušné odbory MHMP.

Finanční výbor vzal informaci o provedené inventarizaci na vědomí a doporučuje
ZMČ schválit Inventarizační zprávu ÚIK o výsledcích provedené inventarizace majetku
a závazků MČ Praha - Velká Chuchle za rok 2015.

Vzhledem k tomu,  že  součástí  této  zprávy je  v jejím závěru  i  žádost  o  projednání
odpisu zmařených investic a dalšího řešení některých pohledávek ze strany ZMČ, doporučují
členové finančního výboru ZMČ následující:

- pohledávky za p. D. a pí S. ponechat nadále v evidenci a dle možností vymáhat s tím,
že předseda FV nahlédne do spisu k pohledávce za pí S. ohledně dalšího postupu,



-  vypovědět  nájemní  smlouvu  spol.  SVPV  Lahovice  (dle  předloženého  právního
rozboru) a dlužné nájemné vymáhat,
- nechat zpracovat právní rozbor ve věci pohledávky za spol. ECO-SUN v likvidaci,
-  výdaje  za  nedokončenou  stavbu  chodníku  u  přejezdu  odepsat  jakou  zmařenou
investici,
- výdaje za nedokončenou stavbu zděného sociálního zařízení u sport.hřiště u ZŠ zatím
ponechat  v  evidenci  a  o  případném  odpisu  rozhodnout  až  po  prostudování  již
v minulosti zpracované PD.

V 18:15 hod. odešla z jednání výboru pí.Kuzníková.

Bod 11) Znalecký posudek na BD Starolázeňská 320 (opravy x prodej)

Finanční výbor se opětovně zabýval žádostí nájemníků bytového domu Starolázeňská
320/27 o prodej bytového domu a přilehlých pozemků (parc.č.649 o výměře 222 m2, parc.č.
650/2  o  výměře  1  698  m2  a  příp.  i  parc.č.651/1  o  výměře  1868  m2)  do  podílového
spoluvlastnictví vzhledem k tomu, že na základě požadavku ZMČ z r. 2015 byl vypracován
odborný znalecký posudek na určení technického stavu bytového domu vč. cenového odhadu
nutných oprav (cca 500tis.Kč, resp. 800tis.Kč) a také ceny obvyklé při prodeji (cca 14mil.Kč),
a  to  pro  posouzení  rentabilnosti  oprav  vůči  příjmům  z nájemného  (cca  430tis.ročně)  a
případnému příjmu z prodeje domu. 

Členové výboru po diskusi vzali znalecký posudek na vědomí a doporučují ZMČ
realizovat nutné opravy bytového domu, prodej nájemníkům ani zřízení předkupního
práva nedoporučují, a potvrzují tím tak své doporučení z     jednání výboru č. 6/2015 ze
dne 7.10.2015.

(hlasování PRO: Mgr. Klán, pí. Kozáková, ZDRŽELA se pí.Hanlová)

Bod 12) Prodloužení nájemní smlouvy se spol. FEMAT užitková litina, s.r.o. 

Ing. Svobodová informovala členy výboru, že je třeba po vyvěšení záměru prodloužit
nájemní smlouvu se spol.  FEMAT – užitková litina,  spol.  s  r.o.  na areál  v Malé Chuchli.
Členové výboru doporučují ZMČ smlouvu prodloužit s     tím, že navrhují promítnout do
ceny nájmu inflaci za poslední 3 roky.

Mgr. Pavel Klán
  předseda FV

Příloha:
Návrh rozpočt. úprav č. 1/2016
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